



**SUBJECT:** Getting Ready for the New Academic Year 2021-2022  
**MEMO TO:** Parents  
**FROM:** NVIS Administration

**Dear Parents,**

Welcome to the new 2021-2022 school year. This memo has been prepared with GREAT excitement as it signifies the start of our school year after being physically away from our students for about two years. We have planned for a return full of enthusiasm, hope and confidence that what is to come will be distinguished by the excellent effort of our students and staff members.

In compliance with the decisions of the Ministry of Education, school attendance will be onsite only for the students who received the TWO vaccine shots, and the groups not included in the decision will have distance learning until the MOE decides to return to onsite education.

As a school, we have done great effort to provide a safe environment for our students who will attend to school. We are committed to providing the best educational outcomes for our students, whether onsite or online, using the Classera platform, which has proven its success in the learning process last year.

**Here are some guidelines to follow for the new academic year:**

- Teaching will start on a regular basis (onsite and online) next Sunday, August 29.
- You can follow the weekly plan on a weekly basis on the school's website [www.newvision.edu.sa](http://www.newvision.edu.sa) where it will be downloaded at the end of each week in preparation for the following week.
- The 3-semester system will be applied based on the Ministry of Education's calendar. (*You can view the school's calendar through the school's website*).
- Kindergarten and primary students will be able to attend classes through the Classera platform within a daily class schedule. (*You can see the timetable for classes attached below*).
- You can follow up the students' mark reports at the end of each semester through the school's website.
- Payment of the fees is through the account number attached below. Pay and send the receipt to the accountant's WhatsApp number 0550588735 to follow up your payment status.



- You can communicate with the school members through the contact numbers, social media channels, or attend the school within working hours, provided that the parent is vaccinated and follows safety procedures.

## **Some Instructions for Onsite and Online Learning**

### **Onsite Learning:**

- The students targeted by attending should have already taken TWO doses of the vaccine or they will be considered absent according to the Ministry's instructions. The health status will be checked from Tawakalna on a daily basis when entering the school. Students who did not receive the two vaccine doses will not be allowed to attend starting from next Sunday 29/8/2021.
- Each student is asked to bring a printed copy of his\ her status on Tawakalna on the first day they come to school.
- \_ The availability of mobile data on students' mobile phones is required to check their health status on Tawakalna.
- Students must keep the social distance in all places, adhere to their position in the classroom, and avoid roaming around except for necessity.
- All students are required to wear their masks throughout the school day.
- Students MUST bring personal care supplies such as napkins, sterilizer, prayer rug. Students are prohibited from sharing tools and stationery among themselves.
- Each student is asked to bring his\ her own meal and sufficient water bottles in compliance with the Ministry's decision to prevent the opening of canteens or the use of water coolers at school. The Canteen will NOT operate and orders from outside the school will not be allowed.
- In case of a suspected infection, the student MUST remain at home until the health condition is confirmed.
- If the student feels tired during school hours, this student is asked to inform the school to take the necessary procedures.
- Please adhere to all instructions and directions issued by the school.

### **Online Learning:**

- Online learning will be through the Classera platform.
- New parents will be notified of the username and password for their children.
- Attending classes requires the use of computers or tablets equipped with cameras.
- Attending classes requires downloading the Zoom program on the devices, as it is used for broadcasting in the platform we use. Please download the app before Sunday.
- Students should be sufficiently prepared before the start of the school day so that the student can take full advantage of all the lessons.
- Please attend the classes on time and avoid being late, especially in the classes that follow the break.
- Absences for each session will be recorded on the platform, and the parent will be notified with a WhatsApp message.
- Absences for a full day will be recorded on the platform and the parent will be notified by a text message.

- Please provide an appropriate environment for students during the lessons that provides them with sufficient focus and also provides the family in the house with the necessary privacy since we are in a live broadcast and it is important to preserve the privacy of the people of the house.
- Assignments and tests are handled through the platform.
- WhatsApp groups will be created for the classes involved in online education and activated from the first day of school in order to ensure ease of communication.

## Class Timings by Section

<b><u>MORNING SESSION</u></b>	
<b><u>(Grade 7-8-9)</u></b>	
<b><u>Period</u></b>	<b><u>Time</u></b>
1 <sup>st</sup> Period	6:45 – 7:25
2 <sup>nd</sup> Period	7:25 – 8:05
3 <sup>rd</sup> Period	8:05 – 8:45
4 <sup>th</sup> Period	8:45 – 9:25
<b><u>Break</u></b>	<b><u>9:25 – 9:40</u></b>
5 <sup>th</sup> Period	9:40 – 10:20
6 <sup>th</sup> Period	10:20 – 11:00
7 <sup>th</sup> Period	11:00 – 11:40
<b><u>Break</u></b>	<b><u>11:40 – 12:00</u></b>
8 <sup>th</sup> Period	12:00 – 12:40

<b><u>EVENING SESSION</u></b>	
<b><u>(Grade 1-6)</u></b>	
<b><u>Period</u></b>	<b><u>Time</u></b>
1st Period	3:30 – 4:00
2nd Period	4:00 – 4:30
3rd Period	4:30 – 5:00
<b><u>Break</u></b>	<b><u>5:00 – 5:15</u></b>
4th Period	5:15 – 5:45
5th Period	5:45 – 6:15
<b><u>Break</u></b>	<b><u>6:15 – 6:30</u></b>
6th Period	6:30 – 7:00

<b><u>KG. EVENING SESSION</u></b>	
<b><u>Period</u></b>	<b><u>Time</u></b>
1 <sup>st</sup> Period	3:30 – 4:00
2 <sup>nd</sup> Period	4:05– 4:35
<b><u>Break</u></b>	<b><u>4:35- 4:55</u></b>
3 <sup>rd</sup> Period	4:55 – 5:25
4 <sup>th</sup> Period	5:30- 6:00
<b><u>Break</u></b>	<b><u>6:00-6:15</u></b>
5 <sup>th</sup> Period	6:15-6:45

أولياء الأمور الكرام،

عوداً حميداً لأبنائنا الطلبة، عوداً مليئاً بالحماس، الآمال والثقة بأن ما هو قادم سيكون مميزاً بتميز طلابنا وكوادرننا.

امثالاً لقرارات وزارة التعليم سيكون التعليم حضورياً فقط للفئات التي ينطبق عليها شرط أخذ جرعتي اللقاح والفئات الغير مشمولة بالقرار سيتوفر لهم التعليم عن بعد لغاية صدور القرار بالعودة الحضورية.

و نحن كمدرسة لم نستثن أي جهد للوصول الى بيئة آمنة لأبنائنا الطلبة ممن سيحضرون لدينا لتشرق بنورهم أركان مدرستنا ونحن على العهد بتقديم أفضل المخرجات التعليمية لأبنائنا الطلبة سواء كانوا ممن يشملهم التعليم الحضورى أو كان تعليمهم عن بعد وذلك باستخدام منصة كلاسيرا التي اثبتت نجاحها في عملية التعلم عن بعد.

### اليكم بعض التوضيحات والبنود اللازمة لبدء العام الدراسي:

- ستبدأ الدراسة بشكل نظامي (حضورى و عن بعد) اعتباراً من الأحد القادم 2021\8\29.
- يمكنكم متابعة الخطة الاسبوعية بشكل اسبوعي على موقع المدرسة [www.newvision.edu.sa](http://www.newvision.edu.sa) حيث يتم تحميلها نهاية كل اسبوع استعداداً للأسبوع التالي.
- سيتم تطبيق نظام ال 3 فطول دراسية استناداً لتقويم وزارة التعليم. يمكنكم الاطلاع على التقويم الخاص بالمدرسة من خلال الموقع الالكتروني للمدرسة.
- سيتمكن طلاب الروضة والابتدائي من حضور الحصص عن طريق منصة كلاسيرا ضمن جدول حصص يومي. يمكنكم الاطلاع على الجدول الزمني للحصص المرفق بالأسفل.
- يمكنكم متابعة تقرير الدرجات نهاية كل فصل دراسي من خلال الموقع الالكتروني للمدرسة.
- التسديد للرسوم يكون من خلال رقم الحساب المدرج ادناه والتواصل وارسال الوصل على رقم الواتساب التالي: **0550588735**



- يمكنكم التواصل مع المدرسة من خلال ارقام التواصل أو عبر قنوات التواصل الاجتماعية أو الحضور الى المدرسة ضمن ساعات العمل شريطة ان يكون ولي الأمر محصن ومتبعاً لإجراءات السلامة..

## بعض التعليمات الخاصة بالتعليم الحضوري والتعليم عن بعد

### التعليم الحضوري:

- ينبغي على الطالب المستهدف بالتعليم الحضوري اخذ جرعتي اللقاح والا يعتبر غائبا حسب تعليمات الوزارة وسيتم التدقيق على الحالة الصحية من تطبيق توكلنا بشكل يومي عند الدخول للمدرسة ولن يتم استقبال اي طالب لم يحصل على جرعتي اللقاح اعتبارا من الأحد القادم 2021\8\29.
- على كل طالب احضار نسخة مطبوعة من الحالة الصحية على توكلنا وتسليمها للإدارة في اليوم الاول من الدوام.
- يشترط توفر بيانات الانترنت على اجهزة الهواتف الخاصة بالطلبة لغاية التدقيق على الحالة الصحية في توكلنا.
- على الطلاب الالتزام بالتباعد في جميع الأماكن والالتزام بأماكنهم بالفصل وعدم التحرك الا للضرورة.
- على جميع الطلاب الالتزام بارتداء الكمامة على مدار اليوم الدراسي.
- احضار مستلزمات العناية الشخصية مثل المناديل، المعقم ويمنع مشاركة الطلاب الأدوات والقرطاسية فيما بينهم واحضار سجادة الصلاة الخاصة بكل طالب.
- احضار وجبة الطعام وعبوات الماء الكافية الخاصة بالطلاب وذلك امثالا لقرار الوزارة بمنع فتح المقاصف او استخدام برادات المياه في المدرسة. لن يتم فتح المقصف ولن يتم السماح بطلب الطعام من الخارج.
- في حال الاشتباه بالإصابة يبقى الطالب في المنزل لحين التأكد من الحالة الصحية.
- في حال الشعور بالتعب أو الاعياء أثناء الدوام نرجو اعلام المدرسة لاتخاذ الاجراءات اللازمة.
- يرجى الالتزام بكافة التعليمات، الإرشادات الدلالية والتوجيهات الصادرة من المدرسة اولاً بأول.

### التعليم عن بعد:

- سيكون التعليم عن بعد من خلال منصة كلاسيروا.
- سيتم ابلاغ أولياء الامور الجدد بكلمة المرور وكلمة السر الخاصة بأبنائهم.
- يتطلب حضور الحصص استخدام اجهزة الكمبيوتر أو الاجهزة اللوحية المزودة بكاميرات.
- يتطلب حضور الحصص تحميل برنامج زوم على الأجهزة حيث انه المعتمد في بث المنصة المستخدمة لدينا ويرجى تحميله قبل يوم الأحد.
- يتم الاستعداد لليوم الدراسي بشكل كافي قبل البدء ليتمكن الطالب من الاستفادة التامة من جميع الحصص.
- يرجى الالتزام بالدخول للحصص بالموعد وعدم التأخر خصوصا في الحصص التي تلي الاستراحة.
- سيتم اخذ الغياب لكل حصة وتسجيله على المنصة واشعار ولي الأمر برسالة Whatsapp
- سيتم تسجيل الغياب ليوم كامل على المنصة واشعار ولي الأمر برسالة نصية.
- يرجى توفير بيئة مناسبة للطلاب اثناء الحصص توفر لهم التركيز الكافي وايضا توفر لأهل البيت الخصوصية اللازمة حيث اننا في بث مباشر ومن المهم حفظ خصوصية أهل البيت.
- يتم التعامل مع الواجبات والاختبارات عن طريق المنصة.

- سيتم إنشاء مجموعات وتساب للفصول المعنية بالتعليم عن بعد وتفعيلها من اليوم الاول للدراسة وذلك لضمان سهولة التواصل

### التوقيت الزمني للحصص حسب المرحلة:

#### الدوام الصباحي

(الصف من 7 - 9)

<u>Period</u>	<u>Time</u>
1 <sup>st</sup> Period	6:45 – 7:25
2 <sup>nd</sup> Period	7:25 – 8:05
3 <sup>rd</sup> Period	8:05 – 8:45
4 <sup>th</sup> Period	8:45 – 9:25
<b>Break</b>	<b><u>9:25 – 9:40</u></b>
5 <sup>th</sup> Period	9:40 – 10:20
6 <sup>th</sup> Period	10:20 -11:00
7 <sup>th</sup> Period	11:00 -11:40
<b>Break</b>	<b><u>11:40 -12:00</u></b>
8 <sup>th</sup> Period	12:00 -12:40

#### الدوام المسائي

(الصفوف 1 - 6)

<u>Period</u>	<u>Time</u>
1 <sup>st</sup> Period	3:30 -4:00
2 <sup>nd</sup> Period	4:00 – 4:30
3 <sup>rd</sup> Period	4:30 – 5:00
<b>Break</b>	<b><u>5:00 – 5:15</u></b>
4 <sup>th</sup> Period	5:15 – 5:45
5 <sup>th</sup> Period	5:45 – 6:15
<b>Break</b>	<b><u>6:15 – 6:30</u></b>
6 <sup>th</sup> Period	6:30 – 7:00

#### دوام الروضة

<u>Period</u>	<u>Time</u>
1 <sup>st</sup> Period	3:30 – 4:00
2 <sup>nd</sup> Period	4:05– 4:35
<b>Break</b>	<b><u>4:35- 4:55</u></b>
3 <sup>rd</sup> Period	4:55 – 5:25
4 <sup>th</sup> Period	5:30- 6:00
<b>Break</b>	<b><u>6:00-6:15</u></b>
5 <sup>th</sup> Period	6:15-6:45